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Scholengemeenschap Sint-Maartensscho-
len Ieper (SMSI) is de koepel van katholie-
ke secundaire scholen in Ieper en omvat
het College, Lyceum, VTI, Heilige Familie
en Immaculata. In april 2016 kondigde de
scholengemeenschap aan dat het in de toe-
komst naar twee scholen wil voor het volle-
dige secundair onderwijs, in de plaats van
de huidige vijf scholen.

20.800 M2

Toen was al duidelijk dat de volledige eerste
graad een onderkomen zal vinden op de
site waar zich nu de Heilige Familie en het
Lyceum bevinden. Wat de bovenbouw be-
treft, de tweede en derde graad, wilde de
scholengemeenschap alle studierichtingen
centraliseren op één locatie. Enige tijd keek
men daarvoor in de richting van de legerka-
zerne, die met sluiting bedreigd wordt, en
de buurt errond. Maar nu blijkt SMSI een
heel andere locatie voor ogen te hebben: de
weilanden en velden achter het VTI, tussen
de Augustijnenstraat en de Veurnseweg.
“Op 5 maart lanceerde Vlaams minister van
Onderwijs Hilde Crevits een oproep voor
een nieuw DBFM-programma (Design,
Build, Finance en Maintain, red.) voor
schoolinfrastructuur”, vertelt Dominiek
Maes, voorzitter van de raad van bestuur

van de scholengemeenschap. “Wij hebben
in allerijl een dossier samengesteld voor
een nieuwbouw achter het VTI van 20.800
vierkante meter en daarbij nog net de dead-

Nieuwe campus
achter VTI voor
2.500 scholieren
SINT-MAARTENSSCHOLEN WIL NIEUWBOUW 

OPTREKKEN VAN 43 MILJOEN EURO ACHTER VTI

IEPER Scholengemeenschap Sint-Maartensscholen Ieper (SMSI)
heeft een subsidiedossier ingediend voor een nieuwbouw om de
volledige tweede en derde graad van het vrij secundair onderwijs in
onder te brengen. De locatie: de velden achter het VTI, tussen de
Augustijnenstraat en de Veurnseweg. Kostenplaatje: 43 miljoen eu-
ro. Als het dossier goedgekeurd wordt - en daar lijkt weinig twijfel
over te bestaan - kan de campus er al over zes à tien jaar staan.

DOSSIER WEER NAAR SCHOOL

“Er is nog geen beslissing

genomen over de 

gebouwen van het College

en Immaculata”

Was het niet zo belangrijk, dan zouden we zeggen dat het simpelweg

bij de folklore hoort van de start van het schooljaar: het gezeur over

eindtermen, de bemoeizucht van partijen en drukkingsgroepen over

structuren of het gebrek eraan, de claims voor nieuwe vakken... Het

lijkt wel alsof we onze hele samenleving perfect kunnen laten sporen als

we maar de scholen perfect op de rails krijgen. Onzin natuurlijk. We

zijn intussen oud genoeg om te weten dat men doorgaans het drukst

babbelt en openlijk het felst van mening verschilt over zaken van onder-

geschikt belang. Over waar het echt om gaat, daarover houden beleids-

mensen zich het liefst gedeisd.

Neem nu de leerkrachten. Als we er al geen karikaturen van maken,

dan schilderen we hen toch graag als wereldvreemde, betweterige en

voortijdse senioren of als jonge, onzekere nerds die vooral hengelen naar

een vaste baan. Zelden vragen wij – ouders en beleidsmensen – ons af

of zij het wel naar hun zin hebben, daar op school. Dat is nochtans,

volgens ons, een essentiële vraag.

Per slot van rekening vertrouwen wij leerkrachten onze kinderen toe.

Niet voor een uurtje, niet voor een dag, maar over een heel schooljaar.

Niet alleen opdat kinderen vaktechnische vaardigheden van hen zouden

leren, of opdat zij onze kinderen wegwijs maken doorheen alle mogelij-

ke natuur- en andere wetten. Maar ook om van hen attitudes te leren,

om via hen op kritische wijze een levensvisie te ontwikkelen en om

actief deel te nemen aan de samenleving. Dat is niet weinig wat we van

die leerkrachten verwachten. We hebben er als ouder alle belang bij dat

zulke mensen die we zoveel invloed gunnen op onze kroost, op onszelf

en op onze samenleving, zich goed in hun vel voelen en dat ze aan de

slag kunnen in optimale omstandigheden. Dat betekent dat zij kansen

én ruimte moeten krijgen om te schitteren in wat ze goed zijn en met

wat ze goed kunnen. Dat wij een klimaat creëren, op school en in onze

samenleving, waarin zij zich ten volle gewaardeerd en gerespecteerd

weten. Dat gaat verder dan de financiële verloning en verder dan een

comfortabele, functionele werkplek. Veel verder. 

Het is goed voor iedereen

als leerkrachten kunnen

uitmunten in hun vak

EN MOGEN LEERKRACHTEN 

HET NAAR HUN ZIN HEBBEN?

OPINIE
door

Jan Gheyen



line van eind mei gehaald. We dachten
eerst dat we feedback zouden krijgen voor
de zomervakantie, maar dat bleek te vroeg
te zijn. Nu gaan we ervan uit dat we tegen
begin oktober uitsluitsel zullen krijgen.”
SMSI is niet de enige scholengemeenschap
die inging op de oproep. Er werden 52 pro-
jecten ingediend voor een totaal investe-
ringsbedrag van ruim 637 miljoen euro.
Ieper is het grootste project tussen de kan-
didaten, met een investeringsbedrag van
meer dan 43 miljoen euro. De minister
heeft echter ‘maar’ 300 miljoen euro om uit
te delen. “We wachten dus af tot begin okto-
ber, maar we maken ons sterk dat we een
goed dossier hebben ingediend”, zegt Gui-
do Soufflet, coördinerend directeur van
Sint-Maartensscholen Ieper. 

2.500 LEERLINGEN

In de plannen die nu op de tafel liggen zou
de infrastructuur van het VTI behouden
blijven, maar zou er een grote campus bij-
gebouwd worden voor de rest van boven-
bouw, goed voor ruim 2.500 leerlingen en
meer dan 400 leerkrachten. “In het investe-
ringsbedrag zit niet alleen de kostprijs van
de nieuwbouw, maar ook de omgevings-
werken, de eerste uitrusting en de onder-
houdskosten voor 30 jaar”, legt Guido Souf-
flet uit. “Met de eerste uitrusting bedoelen
we onder andere het meubilair voor het
restaurant, labo’s, netwerkverbindingen…”

“Het project kan allicht
gerealiseerd worden
in 6 à 10 jaar”

Als het dossier goedgekeurd wordt, hebben
de Sint-Maartensscholen recht op een sub-
sidie van 71 procent van het investeringsbe-
drag. De overige 29 procent moet de scho-
lengemeenschap uit eigen zak betalen.
“Dat gebeurt dan met een jaarlijkse afbeta-
ling over een periode van dertig jaar”, legt
Guido Soufflet uit. “Onze financieel be-
heerder heeft de berekening gemaakt en
wij denken dat we dat kunnen financieren
met eigen werkingsmiddelen. Vandaag dra-
gen wij hoge financiële lasten voor lap-en-
tapwerk en energiekosten van de huidige
vijf scholen. Die zijn ongeveer even hoog
als de jaarlijkse afbetalingen die we zouden
moeten doen.” Een eventuele verkoop van
de gebouwen en gronden van het College

en/of Immaculata is (nog) niet aan de orde.
“Daarover werd nog geen beslissing geno-
men”, aldus Guido Soufflet. Bij de aankon-
diging van de plannen in april 2016 werd
centralisering van de volledige bovenbouw
nog voorgesteld als een project op heel lan-
ge termijn. Er was sprake van een periode
van 15 à 20 jaar. Maar door de oproep van
minister Crevits kwamen de plannen in
een stroomversnelling terecht. “Als het dos-
sier goedgekeurd wordt, kan het inderdaad
veel sneller gerealiseerd worden, al zal het
ook niet voor morgen zijn”, zegt Dominiek
Maes. “Als ik een ruwe schatting zou ma-
ken, dan denk ik dat het dan mogelijk kan
gerealiseerd worden in 6 à 10 jaar.”

De nieuwe campus zou net achter het VTI komen en 20.800 vierkante meter beslaan. 
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IEPER
Dikkebusseweg 3
Tel. 057 21 68 15

OPENDEURDAG
Zaterdag 9 september 2017

vanaf 16.00 u.

KORTRIJK
St.-Denijsestraat 101

Tel. 056 21 80 05

OPENDEURDAG
Zaterdag 16 september 2017

vanaf 16.00 u.

DANSDEMONSTRATIES - GRATIS DANSLES - GEZELLIGE CAFETARIA

DANSSCHOOL DURSIN

www.dursin.be
EURO DANCE CENTER

DURSIN

Alle lessen starten de week na de opendeurdag. Zie www.dursin.be.
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“Het nieuwe GRS zal wellicht in novem-

ber op de gemeenteraad komen”, zegt

de Ieperse burgemeester Jan Durnez.

“In december zou de provincie dan een

beslissing nemen over ons GRS.” Als

het gebied ingekleurd wordt als open-

bare domein kunnen er ook andere

openbare functies naast onderwijs ko-

men, zoals sportaccommodatie en meer

groen. “Maar dat is voorlopig nog niet

aan de orde”, zegt Jan Durnez. “Wel zal

er een nieuwe weg moeten komen

vanuit de Veurnseweg omdat je anders

verkeersinfarcten zal creëren. Dat zal

ook belangrijk zijn om de inwoners van

de straat niet te overbelasten. Als stads-

bestuur kunnen we in elk geval instem-

men met deze locatie.” (TOGH)

“Nieuwe weg aanleggen”
IEPER De site waar de campus zou

komen, bestaat uit landbouwgebied,

maar in het nieuwe Gemeentelijk

Ruimtelijk Structuurplan (GRS) wordt

het ‘grond met een openbare functie'.

DOSSIER WEER NAAR SCHOOL


